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ساری - خبرنگار کیهان:
با جذب بیش از 223 میلیارد ریال تســهیلات از محل بسته 
رونق تولید 170 نفر در بخش های کشــاورزی در سال 95 مشغول 

به کار شدند.
مدیر جهاد کشاورزی مازندران گفت: زمینه اشتغال برای 6 نفر در بخش 
تولیدات گیاهی، 34 نفر در بخش صنایع کشاورزی، 14 نفر در بخش شیلات 

و 116 نفر در بخش تولیدات دامی فراهم شده است.
طهمورث قاســم نژاد با بیان اینکه ساری رتبه نخست جذب اعتبارات 
بسته رونق تولید را در استان مازندران کسب کرده است، اظهار داشت: این 
تسهیلات به 56 واحد کشاورزی و  دامپروری برای بهسازی واحدهای فعال 

و فعال سازی واحدهای غیرفعال پرداخت شد.
وی تصریح کرد: برای حمایت از باغداران در خصوص استمهال سه ساله 
تسهیلات بانکی کشاورزان خسارت دیده، یک هزار و 977 پرونده کشاورزان 

بدهکار بانکی دارای شرایط شناسایی و به تصویب کارگروه رسید.
قاســم نژاد با اشاره به اینکه مبلغ تســهیلات قابل استمهال کشاورزان 
خسارت دیده بیش از 725 میلیارد ریال بود، اظهار داشت: 14 بانک عامل 
در این زمینه همکاری کردند که بیشترین سهم مربوط به بانک کشاورزی 

با یک هزار و 707 پرونده و با حدود 490 میلیارد ریال تسهیلات بود.

بناب- خبرنگار کیهان:
 فرماندار بنــاب گفت: در جریان 95 
دو هزار و 530 فرصت شغلی در این شهرستان 

ایجاد شده است.
ولی الله فرج اللهی گفت: در ســال 95 تعهدی که 
برای شهرســتان بناب در نظر گرفته شده بود 3 هزار 
شغل بود که 2 هزار و 530 مورد آن تحقق یافت و از 
این نظر شهرستان بناب بعد از تبریز رتبه اول استان 

آذربایجان شرقی را به خود اختصاص داد.
وی آمار اشتغال زایی را درشهرستان بناب بیش از 
تعداد اعلام شده دانست و تصریح کرد: متأسفانه برخی 
از اشتغال های ایجاد شده در سامانه رصد ثبت نشده 
است که ناشی از بی دقتی مدیران آن دستگاه هاست. 
رئیس کارگروه اشــتغال شهرستان بناب اذعان کرد: 
بعضی از دستگاه های اجرایی در شهرستان در سال 95 
نسبت به تعهد اشتغال زایی عملکرد ضعیفی داشته اند 
که موظف هستند امسال نسبت به تحقق تعهدات سال 
قبل و تعهدات امسال خود اقدام جدی به عمل آورند.

فرج اللهــی اظهــار کــرد: هدف از ایجاد شــغل 
پشت میزنشــینی در ادارات نیســت و جوانان منتظر 
اســتخدام دولتی نباشند و این بخش خصوصی است 
که نســبت به ایجاد شــغل اقدام کرده و دولت نیز از 

واحدهای تولیدی و صنعتی حمایت می کند.
فرمانــدار بناب با بیان اینکه 93 درصد متقاضیان 
اشــتغال فاقد مهارت های لازم هستند، مرکز آموزش 
فنی و حرفه ای را موظف کرد تا نســبت به برگزاری 

کلاس های مهارت آموزی برای جوانان اقدام کند.

یزد- خبرنگار کیهان:
شیرینی قطاب یزد در لیست آثار ناملموس 

ملی به ثبت رسید.
معاون برنامه ریزی و سرمایه گذاری میراث فرهنگی 
گفت: قطاب از جمله شــیرینی های معروف و یکی از 

سوغات های مهم یزد به شمار می رود.
نصیری افزود: این محصول به دلیل وجود مغز بادام 
و هل، ارزش غذایی مناســبی دارد و طعم بسیار عالی 

قطاب، آن را از دیگر شیرینی ها متمایز کرده است.
وی اشاره کرد: قطاب یکی از شیرینی های شهر یزد 
است که هزاران نفر در زمینه این محصول امرار معاش 

می کنند.
تاکنون 47 پرونده در حوزه ثبت آثار ناملموس در 
اســتان یزد به ثبت رسیده و استان یزد از نظر تعداد 
پرونده های ثبت ناملموس در سال 94، رتبه اول را در 

سطح کشور کسب کرده است.

قاین- خبرنگار کیهان:
در ســالروز میــلاد با ســعادت حضرت 
امام جواد)ع( ساختمان رادیولوژی و سونوگرافی 
درمانگاه خیریه جوادالائمه قاین با حضور خیرین 
حوزه بهداشت و درمان شهرستان قاینات افتتاح 

و به بهره برداری رسید.
این ساختمان خیریه در درمانگاه خیریه جوادالائمه 
قاین و با 120 متر مربع زیربنا و کمک 190 میلیون 
تومانی حاج حســن غفاری احداث و تحویل درمانگاه 
شد.در مراسم افتتاح ساختمان رادیولوژی و سونوگرافی 
درمانگاه خیریه جوادالائمــه قاین همچنین خانواده 
مرحوم دکتر ســیدرضا حامد دبیری بخش مهمی از 
تجهیزات رادیولــوژی درمانگاه را در اختیار درمانگاه 
قرار دادند.مدیــر عامل انجمن بیماران کلیوی قاین و 
مســئول درمانگاه گفت: درمانگاه خیریه جوادالائمه 
وابســته به انجمن بیماران کلیوی قاین اســت که با 
کمک های خیرین و مردم شهرستان احداث و تجهیز 
شــده و عواید حاصل از فعالیت آن نیز مســتقیما و 
بصورت نقدی، دارویی و ســبد غذایی در اختیار 80 
نفر بیمار کلیوی تحت پوشش انجمن بیماران کلیوی 
قاین قرار می گیرد.ابراهیم زرگر کمبود پزشک و تأخیر 
در صدور مجوز فعالیت درمانگاه که در بافت مرکزی 
و قدیم قاین و در فاصله 8 کیلومتری تنها بیمارستان 
قاینات واقع شده است را مهم ترین مشکلات پیش روی 
درمانگاه برشمرد و خواستار ادامه کمک های مردمی و 
خیرین و حمایت اداری مسئولان برای فعالیت درمانگاه 

با ظرفیت کامل و ارائه خدمات مطلوب تر شد.
وی افزود: بیماران کلیوی قاین هدایایی را در قالب 
سبد غذایی از دفتر مقام معظم رهبری دریافت کرده اند.

 مدیرکل زمین شناسی و اکتشافات معدنی 
اســتان های مازندران و گلســتان گفت که 
آتشفشــان دماوند تهدیدی برای ســاکنان 
اطراف ندارد و مردم نگران برخی تحرکات این 

کوه نباشند.
مهــرزاد قنبرزاده افزایش خــروج بخار و پرتاب 
ســنگ ریزه از داخل حفره این آتشفشان را ناشی از 
افزایش بارش برف و باران و نفوذ این بارش ها به داخل 

حفره های گرم اعلام کرد.
وی افزود : با نفوذ برف و باران به داخل حفره های 
گرم کوه دماوند، میزان خروج بخار و گاز آن افزایش 
یافت و ســنگ ها نیز بر اثر این بارش ها منفجر و به 
صورت پاره ســنگ و ســنگ ریزه از دهنه باز حفره 

خارج می شوند.
وی شــایعه فعال شدن آتشفشــان دماوند را در 
چندماهــه اخیر ناشــی از همین فعــل و انفعال و 

وزیر جهاد کشاورزی گفت: در خوزستان ظرفیت 
تولید 50 هزار تن چغندر در روز وجود دارد و لازم است 
متناسب با این ظرفیت برای توسعه کشت وتولید این 

محصول اقتصادی برنامه ریزی شود .
محمود حجتی در نشست شورای اداری خوزستان اظهار 
کــرد: باتوجه به این ظرفیت بالا، در طرح 550 هزار هکتاری 
مقام معظم رهبری باتوجه به الگوی کشــتی که تعریف شده 
80 هزار هکتار از اراضی باید به کشت چغندر قند اختصاص 
پیدا کند و کشاورزان استان هم از این برنامه استقبال کرده اند.

وی افــزود: در دهه 80 بــه ازای هر مترمکعب آب 250 
گرم شکر در کشور تولید می شد اما امروز با افزایش بهره وری 
این میزان به 500 گرم رسیده، اما خوزستان به دلیل کشت 
پاییــزه چغندر و پایین بودن تبخیر در این فصل به ازای هر 
مترمکعب آب یک هزار و 250 گرم شکر تولید می شود و این 
بازدهی علاوه بر مزایای دیگر این محصول یک امتیاز مضاعف 
به شــمار می آید.وزیر جهاد کشاورزی اظهار کرد: امیدواریم 
کارخانه قند دزفول که ســال های متمادی از کار افتاده بود 
دوباره فعال شــود و با تفاهم نامه هایی که منعقد شــده قرار 
است یک کارخانه 10 هزار تنی نیز در نزدیکی آن ایجاد شود.

وی تصریح کرد: امیدواریم بتوانیم با تخصیص پساب فاضلاب 
شرق اهواز کمربند سبز را به شکلی ایجاد کنیم که علاوه بر 
بحث ریزگردها بتواند در هوای گرم تابســتان هوای اهواز را 
مطبوع کند.وزیر جهاد کشــاورزی گفت: بخش عمده مصوبه 
اخیر دولت برای خوزستان ،به وزارت کشاورزی مربوط است و 
موضوعی که مطرح است طرح 550 هزار هکتاری مقام معظم 
رهبری است که در فاز نخست 330 هزار هکتار بود که تاکنون 
250 هزار هکتار آن به اتمام رسیده و امیدواریم تا پایان سال 
96 فاز نخست این طرح تکمیل شود.وی بیان کرد:ریزگردها 
مشکلاتی برای مردم خوزستان ایجاد کرد اما این فرصتی برای 
خوزستان بود تا مشکلات موجود در این استان به صورت ویژه 
دنبال شود.وی خاطرنشان کرد: تا امروز بیش از 1/5 میلیون 
مترمکعب خاکبرداری برای آبرسانی در استان انجام گرفته و 
بخش اول که حدود 9 کیلومتر است تا چند روز آینده به اتمام 
خواهد رســید و می توان به این ترتیب آب را به کانال کوت 
امیر رساند.وی افزود: همچنین در فاز دوم حدود 44 کیلومتر 
طراحی شده که عمده 42 هزار هکتار نقاط بحرانی ریزگردها 
را پوشش می دهد و امیدواریم آبی که از طریق کانال ها انتقال 

داده می شود پشتیبان اراضی و بیابان های استان باشد.

شهرکرد- خبرنگار کیهان
اســتاندار چهارمحال و بختیاری گفت: به 
نمره  استان  این  پیگیری های ضعیف در  برخی 

صفر داده می شود. 
قاسم سلیمانی دشتکی در کارگروه توسعه روستایی 
چهارمحال و بختیاری تأکید کرد: در ســفر رئیس و 
مسئولان بنیاد برکت به استان مقرر شد دو هزار میلیارد 

ریال در این استان سرمایه گذاری شود.
وی افزود: این در حالی است که تاکنون تنها 160 
میلیارد ریال جذب شــده و مفهوم آن این اســت که 
کارگروه توسعه روستایی چهارمحال و بختیاری هیچ 

کاری برای جذب این مبلغ انجام نداده است.
سلیمانی دشــتکی تصریح کرد: برای جذب این 
مبلغ باید طرح های قابل سرمایه گذاری در بخش های 
گردشگری، صنعت و کشاورزی چهارمحال و بختیاری 

را به بنیاد برکت واگذار کرد.
وی بیان داشــت: پروژه های ساخت مسجد، خانه 
عالم، مدرسه سازی، فعالیت های اقتصادی، مشارکت 
برای ایجاد اشــتغال جدید با توسعه منابع در مناطق 
محروم چهارمحال و بختیاری مانند شهرســتان های 
اردل و لردگان از دیگر طرح هایی بوده که بنیاد برکت 

آمادگی سرمایه گذاری در آن دارد.

مدیر کل آموزش و پرورش استان خراسان 
رضوی گفــت: توزیع حدود چهار میلیارد ریال 
کمک های وزیر آمــوزش و پرورش در مناطق 

زلزله زده این استان آغاز شد.
علیرضا کاظمی در جریان توزیع این کمک ها در 
بخش رضویه مشهد افزود: این کمک ها در سه زمینه 
تجهیــز کلاس های درس و تامین امکانات لازم برای 
ادامه فرآیند تحصیلــی، کمک های ویژه برای دانش 
آموزان و تامین مایحتاج اقامت »مدیر آموزگاران« در 

مناطق زلزله زده تقسیم بندی می شود.
وی بیــان کرد: کمک های وزیر آموزش و پرورش 
در بین 24 کلاس در 15 روستاهای بخش رضویه که 
دارای تعداد 300 دانش آموز هستند و از وقوع زلزله 

آسیب دیده اند، توزیع می شود.
وی اظهار کرد:کمک های وزیر آموزش و پرورش 
در قالب 15 قلم شامل کیف، کفش، لباس گرم، نوشت 

افزار، مواد غذایی و بسته هدایا است.
وی با بیان اینکه روستاهای شهرستان های فریمان، 
سرخس و بخش رضویه مشهد بیشترین آسیب را در 
وقــوع زلزله اخیر دیده اند، افــزود: کمک های وزارت 
آموزش و پرورش بین مدارس و دانش آموزان آسیب 

دیده این سه منطقه به ترتیب توزیع شده است.
وی اظهار کرد: تجهیزات ویژه مدیرآموزگاران نیز 
برای بیتوته شامل موکت، پنکه، تلویزیون،اجاق گاز و 

وسایل گرمایشی می شود.
مدیر کل آموزش و پرورش خراسان رضوی گفت: 
از روز شنبه هفته جاری برگزاری کلاس های درس در 
چادرهای آماده سازی شده با حضور معلمان و دانش 
آموزان آغاز شــده است که علت آن نزدیک شدن به 
هفته های پایانی ســال تحصیلی و جلوگیری از عقب 

ماندگی دانش آموزان از مرحله آموزش است.
کاظمی اظهار کرد: در بخش رضویه 32 مدرسه در 
32 روستا وجود دارد که در مجموع دارای دو هزار و 
179 دانش آموز در 114 کلاس است و از این تعداد 
15 روستا با 24 کلاس و 300 دانش آموز از زلزله آسیب 

جدی دیده اند و از این کمک ها بهره مند می شوند.
وی تاکید کرد: سایر مدارس و کلاس ها وضعیت 
مناسبی دارند و بدون هیچ گونه خسارتی هم اکنون 

فعالیت آموزشی خود را ادامه می دهند.
زلزله 6 ریشتری چهارشنبه 16 فروردین که کانون 
آن سفیدسنگ شهرستان فریمان در 100 کیلومتری 
جنوب شرق مشهد بود تاکنون 300 پس لرزه داشته 
است. این زمین لرزه یک جانباخته، 40 زخمی و 68 
روستای خســارت دیده در چند شهرستان خراسان 

رضوی بر جای گذاشت.

قرچک  و  پیشوا  ورامین،  مردم  نماینده 
در مجلس شورای اسلامی گفت: بیش از 50 
درصد کارخانجات و مراکز تولیدی ورامین، 
پیشوا و قرچک تعطیل و یا در حال تعطیل 

شدن است.
سید حسین نقوی حســینی افزود: مدیریت 
غیر انقلابی نمی تواند مشــکلات و موانع را از سر 

کاهش کشته شدگان تصادفات
رشت- خبرنگار کیهان: رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی گیلان از 
کاهش 57 درصدی کشته شدگان تصادفات رانندگی این استان در تعطیلات 

نوروز امسال در مقایسه با مدت مشابه سال قبل خبر داد.
سرهنگ محمدرضا محمدی اظهار داشت: در طرح نوروزی سال جاری 
تصادفات فوتی استان گیلان در حوزه درون شهری نسبت به سال گذشته 

57 درصد و تصادفات جرحی 2 درصد کاهش داشته است.
وی افزود: با توجه به اینکه تصادفات خسارتی تا سقف 6 میلیون تومان 
بدون کروکی به بیمه ها اعزام می شوند، تصادفات خسارتی استان نیز نسبت 

به مدت مشابه سال قبل کاهش داشته است.
صید ماهی

ساری- خبرنگار کیهان: مدیرکل شــیلات استان مازندران گفت: 
صیادان 54 شرکت پره اســتان مازندران در حال انجام آخرین صیدهای 

خود از بزرگترین دریاچه جهان هستند.
رستمی با اشاره به صید بیش از 2 هزار و 150 تن ماهی استخوانی در 
استان گفت: این میزان صید در مقایسه با مدت مشابه پارسال افزایش 5 
درصدی دارد و عمده گونه صید شده هم مربوط به کفا ماهیان و سفید است.

وی گفت: طبق برنامه ریزی ها و برآوردها قرار اســت امسال حدود 90 
میلیون قطعه بچه ماهی ســفید که به صورت نیمه مصنوعی و با مشارکت 

تشکلات صیادی تکثیر و در دریا رهاسازی شود.
امنیت انتخابات

 رئیس ستاد انتخابات استان مازندران گفت: در برگزاری دو انتخابات 
29 اردیبهشت، 13 هزار نفر برای تأمین امنیت انتخابات در سطح استان 

مازندران مشارکت خواهند داشت.
علیرضا یونسی رستمی گفت: با اشاره به این که بیش از 93 درصد از 
واجدین شرایط رأی دادن در استان در انتخابات ریاست جمهوری سال 92 
مشارکت داشتند، افزود: باید زمینه مشارکت و حضور بیش از پیش مردم 
مازندران در دوازدهمین دوره انتخابات ریاســت جمهوری و پنجمین دوره 

انتخابات مجلس شورای اسلامی شهر و روستا فراهم شود.
افتتاح مرکز نمایش ها

همدان- خبرنگار کیهان: مرکز نمایش هــای بین المللی و قرآنی 
همدان افتتاح شد.

وزیر فرهنگ و ارشــاد اسلامی گفت: توسعه فرهنگی در جامعه، بدون 
ایجاد زیرساخت های فرهنگی امکان پذیر نیست.

ســیدرضا صالحی امیری تأکید کرد: ایجاد زیرســاخت های فرهنگی 
از عوامل رســیدن به قله هدف اســت و مرکز همایش های قرآنی همدان 

پاسخگوی نیازهای استان و غرب کشور است.
وی از همدان به عنوان شهر تمدن ایران یاد کرد و گفت: همدان، لیاقت 

چنین فضای زیبایی را دارد تا ظرفیت های فرهنگی خود را نشان دهد.
رتبه اول سرمایه گذاری

تبریز- خبرنگار کیهان: با توجه به جذب 816 میلیون دلار فاینانس 
و بی .او.تی توسط شهرداری تبریز، این شهرداری رتبه اول سرمایه گذاری در 

بین شهرداری های کشور را حایز شد.
معاون عمرانی اســتانداری آذربایجان شرقی گفت: شهرداری تبریز در 
سال گذشته با جذب 517 میلیون دلار فاینانس برای مترو و 299 میلیون 
دلار به صورت B.O.T برای احداث واحد صنعتی زباله ســوز، این رتبه را به 

دست آورد.
محمدصادق پورمهدی در دیدار صادق نجفی شهردار تبریز، از تلاش ها 
برای پیشــبرد عملیات عمرانی و خدماتی در شــهر تقدیر کرد. نجفی نیز 
گفت: جذب این مقدار فاینانس و B.O.T بستر مناسبی برای پیشرفت این 

دو پروژه فراهم کرده است.
احیای مجموعه تاریخی

* مجموعه تاریخی صاحب آباد، با امضای تفاهم نامه ای بین شهرداری 
تبریز، میراث فرهنگی آذربایجان شــرقی، وزارت راه و شهرســازی و نیز 

استانداری آذربایجان شرقی، احیا می شود.
با اجرای تفاهمنامه  فوق، ســازمان ملی زمین و مســکن، طبق برنامه 
زمان بندی، نسبت به تکمیل و واگذاری بلوک های واقع در پروژه با بهای 
تمام شــده شرکت مادرتخصصی عمران و بهسازی شهری ایران، در قبال 
دریافت معوض به صورت نقدی از اراضی و مستحدثات این شرکت، اقدام 

خواهد کرد.
کمک میلیاردی به جشن نیکوکاری

مراغه- خبرنگار کیهان: مدیر کمیته امداد امام خمینی)ره( مراغه 
گفت: مردم مراغه 6 میلیارد و 300 میلیون ریال در این امر معنوی کمک 

کردند که 450 میلیون ریال آن به صورت نقدی بود.
ایوب هاشمیان گفت: میزان مشارکت های مردمی در اهدای کمک های 
نقدی و غیرنقدی در این جشن در مقایسه با سال 94، 43 درصد افزایش 

داشت.
وی گفــت: این میزان کمک های مردمی در قالب پنج پایگاه ثابت در 

مناطق شهری و حدود 300 مدرسه شهری و روستائی جمع آوری شد.
کاشت انواع درخت

هندیجان- خبرنگار کیهان: رئیس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری 
هندیجان گفت: به مساحت 2 کیلومتر و به تعداد 2 هزار انواع اصله درخت 

برهان و کنار در روستای حسین آباد هندیجان کاشته شد.
امیــن عبادی اظهار کرد: یکی از برنامه مهــم منابع طبیعی در مهار 
ریزگردها در شهرســتان و فراهم شدن فضایی سرسبز کاشت انواع اصله 

درخت و نهال در سطح هندیجان و مناطق کانون ریزگردها است.
وی بــا بیان توزیع رایگان انواع درخت در بین شــهروندان هندیجان 
گفت: حــدود 5 هزار انواع اصله نهال و درخت در بین مردم شهرســتان 
به صورت رایگان توزیع یا کاشــته شده که بهترین بستر کمربند سبز در 

اطراف هندیجان است.
احیای مرد 94 ساله

زرین شهر خبرنگار کیهان: مدیر روابط عمومی مدیریت حوادث و 
فوریت های پزشکی استان گفت: طی تماسی با اتاق فرمان اورژانس لنجان 

یک مورد کاهش هوشیاری مرد 94 ساله اعلام شد.
وی افزود: در پی اعلام این گزارش بلافاصله نزدیک ترین واحد امدادی 

از پایگاه زرین شهر به محل اعزام شد.
عابدی بیان کرد: پرســنل فوریت های پزشــکی با بررسی اولیه بیمار 
تشخیص ایست قلبی ریوی داده و عملیات احیای قلبی ریوی را برای وی 
به مدت 14 دقیقه انجام دادند و این تلاش ها منجر به بازگشــت نبض و 

تنفس بیمار شد.

کوتاه از شهرستان ها  یادداشت خبرنگار

اشتغال 170 نفر در بخش کشاورزی ساری

رئیس انجمن یاوران ســبزاندیش طبیعت 
گناوه از قطع درختان کهور پاکســتانی نوار 
ساحلی شــمالی این شهرستان برای احداث 

خانه های ویلایی بلند مرتبه خبر داد.
غلامرضــا نعمتی با اشــاره به این که منطقه 
گردشگری جفیر بخش مرکزی شهرستان گناوه 
از ظرفیت های بی نظیر گردشگری استان بوشهر 
برخوردار اســت گفت: در دهه گذشته مقرر بود 
طرحی به عنوان منطقه نمونه گردشگری جفیر 
ایجاد شــود اما این امر منجــر به فروش اراضی 
و قطع بی شــمار درختان کنار و حذف پوشش 

گیاهی شد.
وی تصریــح کــرد: احداث خانه هــای ویلایی 
بلندمرتبه و گسترده به ویژه در نوار ساحلی موجب 
تشدید قطع درختان واقع در تپه ماهورهای ساحلی 

در معرض چشم انداز ابنیه شده است.
وی خاطرنشــان ســاخت: علی رغــم کاربری 
کشــاورزی اراضی پایین دســت و منابع ملی نوار 

ساحلی روزانه بر تداوم تعرض ها افزوده می شود؛ به 
گونه ای که امکان دسترسی به ساحل بکر صخره ای 

و درختان سایه گستر محدودتر شده است.
نعمتی متذکر شــد: از مصوبات ســفر رئیس 
جمهوری طرح دهکده گردشگری گناوه و این منطقه 
مد نظر بود که به واســطه تصرفات متعدد تاکنون 
آغاز عملیات اجرایی آن محقق نشده است.وی تاکید 
کرد: فروردین ماه جاری نظاره گر درختان قطع شده 
کهور و بید کشت شده توسط دوستداران طبیعت 
بودیــم و کمترین انتظار از متولیــان، ورود جدی 
در جلوگیری از این اقدامات گســتاخانه و مالکانه 

متعرضان و متصرفان منابع عمومی است.
نعمتی خاطرنشان کرد: انجمن یاوران سبزاندیش 
طبیعت پیشنهاد نهال کاری مجدد نوار ساحلی را 
مطرح و آمادگی خود را در کمک به اجرای این طرح 
اعلام می کند که این اقدام ضمن تقویت اکوسیسم 
طبیعــی می تواند به عنوان مانعی طبیعی همگن و 

کم هزینه در برابر متعرضان عمل کند.

ساخت ویلا در نوار ساحلی گناوه
معاون حمل و نقل و ترافیک شــهرداری شیراز با اشاره به  با قطع درختان

خرید 300 دســتگاه اتوبوس شهری در شیراز با استانداردهای 
روز گفت: نیمی از این اتوبوس ها بارگیری شــده و تا هفته های 

دیگر وارد چرخه خدمت رسانی می شود.
ناصرشــمس اظهار داشت: تا پایان اردیبهشــت  نیز نیمی دیگر از 
اتوبوس ها زیر بار می رود تا شاهد نوسازی بخشی از ناوگان حمل و نقل 

عمومی در شیراز باشیم.
وی خاطرنشان کرد: اولویت امسال شهرداری شیراز در بخش حمل 
و نقل توسعه حمل و نقل عمومی در شهر شیراز است و در این زمینه 

نیز بازگشایی معابر و جهت دهی به خطوط اتوبوس انجام می شود.
وی افزود: براســاس آمار موجود در روز حدود 650 هزار مسافر در 
شــیراز با اتوبوس شهری جابه جا می شوند و این نشان دهنده استقبال 

عمومی از اتوبوس های شهری است.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری شیراز به ایجاد زیرساخت های 
لازم برای انجام مسیرهای دوچرخه سواری در شیراز اشاره و تصریح کرد: 
در حال حاضر اجرای مسیرهای ایمن دوچرخه سواری در مناطق سه، یک 

و شش شهرداری در دو فاز 24 کیلومتری در حال اجرا است.
وی بیان کرد: شهروندان شــیرازی می توانند با ورود به مسیرهای 
دوچرخه سواری و استفاده از کارت شهروندی نسبت به تحویل دوچرخه 

اقدام کرده و در این مسیرهای مشخص دوچرخه سواری کنند.
شــمس به اجرای طرح سه شنبه های بدون خودرو در شیراز اشاره 
کرد و گفت: این طرح در ســال جاری ادامه می یابد و قرار بر این است 
طوری برنامه ریزی شود که حداقل در روزهای سه شنبه مدیران و کارکنان 
شهرداری شیراز از خودرو استفاده نکرده و دوچرخه را جایگزین کنند.

وی افزود: همچنین در راســتای داشتن هوای پاک و فرهنگ سازی 
برای استفاده از ناوگان حمل و نقل عمومی همچون سال گذشته طرح 
تبدیل موقت برخی خیابان های مرکزی شهر شیراز به پیاده راه اجرایی 
می شــود.معاون حمل و نقل و ترافیک شــهرداری شیراز همچنین به 
هوشمندسازی بلوارهای بزرگ شهر شیراز به دوربین های نظارتی اشاره 
کرد و گفت: در ســال گذشته تعداد دوربین های نظارتی در شهر شیراز 

از 100 دوربین به 400 دوربین افزایش یافت.

معاون شهردار شیراز اعلام کرد

خرید 300 دستگاه اتوبوس جدید 
برای شیراز

شوراهای اسلامی شهر و روستا برابر قانون از جایگاه بالای نظارتی، پیگیری 
مطالبات و بهره مندی از ظرفیت مشارکتی شهروندان برخوردار بوده و می تواند 
اقدامات گســترده ای در سامان دهی به وضعیت فرهنگی و اجتماعی، پیگیری 
موضوعاتی چون اشتغال جوانان، تحقق عدالت اجتماعی و مبارزه با مظاهر فساد 
اداری، اقتصادی و اجتماعی را بعمل آورد و سیستم های ناکارآمد اداری یا موانع 

فراروی توسعه را در مناطق شهری و روستایی مرتفع کند.
همچنین شوراهای اسلامی که از ارکان تصمیم گیری و اداره امور کشور 
محسوب می شوند برابر اصل یکصدم قانون اساسی برای پیشبرد سریع برنامه های 
اجتماعی، اقتصادی، عمرانی، بهداشتی، فرهنگی، آموزشی و سایر امور رفاهی 
از طریق همکاری مردم و با توجه به مقتضیات محلی دارای مسئولیت بوده و 

باید امور شهر و روستا را مدیریت کند.
بر همین اساس نیز نامزدهای انتخابات شوراهای اسلامی شهر و روستا در 
روزهــای عرضه و معرفی خود، نظارت اداری و اجرایی و امور بر زمین مانده و 
نوع مطالبات و مراجعات شــهروندان را مهم ترین اقدامات و اولویت های کاری 
خود معرفی کرده و برای تحقق و پیگیری آن لیســت های بلندی از عناوین 

برنامه و گروه های مورد حمایت ارائه می کنند.
گام نخست طرح شعارهای زیبا و رفت و آمدهای غیر رسمی و البته تأیید 
و تخریب های گســترده عملکردی در قاینات با آغاز مرحله استعلام سوابق و 
ثبت نام، فضای جدیدی را در شهرســتان رقم زده و سیاسیونی که هیچگونه 
باوری به خدمت بی منت برای مردم را ندارند و سیاه نمایی نسبت به خدمات 
نظام تنها هنر برتر آنهاســت پا را از گلیم خود فراتر نهاده و پیشــاپیش برای 

مردم تعیین تکلیف می کنند.
تکلیفی که در آن تأخیر در پیگیری و تحقق مطالبات شهروندان قاینی به 
سبب غفلت ها و ضعف های گسترده مدیریتی در شهرستان بر خلاف قول ها و 
وعده های داده شده مسکوت مانده و بسیاری تخلفات آشکار و هتک حرمت به 
افراد و باورهای اعتقادی شهروندان قاینی و مطالبات واقعی شان به فراموشی 

سپرده شده است.
سکوت در مورد انتصابات گسترده سیاسی و خویشاوندی و حفظ وابستگان 
خویشاوندی و سیاسی در پست های مدیریتی بر خلاف ضرورت قانونی و حتی 
بعد از بازنشستگی و نیز ساختارشکنی های متعدد فرهنگی و موضع گیری های 
سیاسی نابخردانه در برابر باور ایمانی و اعتقادی دارالمؤمنین تنها گوشه ای از 
عملکرد ناصواب سیاسیون و برخی اعضای شورای اسلامی شهر قاین می باشد 

که در مسائل اختلافی ادعایی محله پایین و بالا گم شده است.
ناکارآمدی برخی دستگاه های اجرایی و ارائه گزارشات مخدوش آماری و 
کم کاری در حوزه فرهنگ و آموزش و نیز نادیده گرفتن مصالح و منافع کلان 
ملی و انقلابی در برابر دفاع از طیف های سیاسی و قومی بخش دیگری از مسائل 
بر زمین مانده در قاینات می باشد که شوراهای اسلامی شهرستان نتوانستند 

اقدام شایسته نظارتی و قانونی در برخورد با آن داشته باشند.
سکوت شورای اسلامی شهر قاین در برابر تحقیر و به حاشیه راندن نیروهای 
انقلابی و کارشناسان مجرب شهرستان در برخی دستگاه های دولتی و معطل 
ماندن امور شــهروندان برای أخذ ابلاغ های سیاســی و یا سپردن فرصت های 
مدیریتی به بازنشستگان و نادیده گرفتن ظرفیت عظیم نیروی انسانی شهرستان 
که می توانســت به فرصتی جدید برای افکار و اندیشــه های جوانان انقلابی و 
فرصت های اشتغالی برای فارغ التحصیلان جویای کار تبدیل شود نمونه عینی 

دیگری از تساهل و تسامح مسئولیتی در قاینات است.
بر همین اساس و با توجه به عمق محرومیت و افزایش روزافزون آسیب های 
اجتماعی در قاینات، شهرســتان نیازمند شورایی انقلابی، پویا، مسئولیت پذیر 
و آشنا به قانون می باشد که به حکم وظیفه نظارتی، تمام وقت خود را صرف 
نظارت، بررسی و رصد برنامه های دستگاه های اجرایی و بویژه آموزشی و فرهنگی 
کنــد و فرصتی برای ورود به محافل و حاشــیه هایی کــه اعضا را از مطالبات 
واقعی شهروندان دور می نماید، نداشته باشد و بتواند ظرفیت مشارکتی شورا 

و شهروندان را در اختیار شهرستان قرار دهد.
همچنین با توجه به اختیارات قانونی شــوراها، شــهروندان قاینی انتظار 
دارند فعالیت شوراهای اسلامی شهر و روستا در شهرستان محدود و محصور 
به برنامه ها و فعالیت های شهردار و دهیار نشود بلکه شوراها امکان بهره مندی 
تمام ارکان و دســتگاه های شهرســتان از ظرفیت مشارکتی و مشورتی و نیز 
نظارتی شــورا را بطور یکسان و در راستای خدمت به مردم برای همه ارکان 
فراهم نمایند و توسعه شهرستان و امور بر زمین مانده مردم را تسریع بخشند.
برخورد با تخلفات، تذکر، اطلاع رسانی، تلاش در حاکم کردن روحیه جهادی 
و شایسته سالاری و سؤال از مدیران دستگاه های اجرایی و فرهنگی یکی دیگر 
از اقدامات لازم و ضروری اســت که شهروندان قاینی انتظار دارند نامزدهای 

انتخابات شوراهای اسلامی به آن توجه کرده و در برابر آن پاسخگو باشند .
محمدرضا فرخی- خبرنگار کیهان 

قاینات نیازمند شورای اسلامی پاسخگو راه بردارد و در نتیجه شــاهد تورم، مشــکلات و 
موانع فراوانی در حوزه های انتخابیه هســتیم و 
شهرستان های ورامین، پیشوا و قرچک نیز از این 

مورد مستثنی نیستند.
نماینــده مردم ورامین، پیشــوا و قرچک در 
مجلس ادامه داد: موج بیکاری جوانان تحصیلکرده 
دختر یا پسر با تحصیلات لیسانس، فوق لیسانس و 

یا حتی دکتری در شهرستان های ورامین، پیشوا و 
قرچک مهمترین مشکل مردم و موکلان من است.
وی با اشاره به رکود و تعطیلی مراکز تولیدی 
و بنگاه های اقتصادی به عنوان یکی از مهم ترین 
مشکلات شهرستان های ورامین، پیشوا و قرچک، 
گفت: کشور در شرایط رکود قرار دارد و مصداق 
بــارز این امر تعطیلی کارخانه قند ورامین بعد از 

70 سال و بیکاری حدود 400 کارگر این کارخانه 
در دولت یازدهم است.

ســخنگوی کمیســیون امنیت ملی مجلس 
شورای اسلامی افزود: من موضوع تعطیلی کارخانه 
قند را به دولت و وزرای مربوطه منعکس کردم، راه 
حل هم ارائه دادم اما هیچ اقدامی برای راه اندازی 

این کارخانه صورت نگرفت.

نماینده مردم ورامین، پیشوا و قرچک در مجلس شورای اسلامی:

۵۰ درصد کارخانه های ورامین، پیشوا و قرچک تعطیل شده است

نماینده مردم بندر انزلی در مجلس شورای اسلامی 
گفت: مسئولان سازمان جنگل ها هشت هکتار زمین 
پس گرفته شده از کارخانه ذوب آهن را برای تفریح 

مدیران پایتخت نشین بین آنها تقسیم کردند.
حسن خســته بند در جلسه شــورای هماهنگی جهاد 
کشاورزی گیلان گفت: مسئولان سازمان جنگل ها سه هکتار 
از 11 هکتــار قطعه زمین متعلق به کارخانه ذوب آهن را به 
این شرکت پس دادند و هشت هکتار زمین باقی  مانده را که 
قرار بود واگذار کنند برای تفریح بین مدیران پایتخت نشین 

تقسیم کردند.
وی با اشــاره به وضعیت صیادی اظهــار کرد: صیادان 
دام گستر را به بهانه حفظ ذخایر ماهیان خاویاری جمع آوری 
کردند اما خبری از افزایش صید نشد و مدیران حتی حاضر 
نیســتند به دلیل سیاســت غلط خــود عذرخواهی کنند.
خســته بند در ادامه به احیای تالاب بندر انزلی تاکید کرد و 
افزود: روحیه جهادی نسبت به احیای تالاب انزلی وجود ندارد 
و سازمان محیط زیست در این زمینه از دانش کافی برخوردار 

نیست و باید این موضوع جدی گرفته شود.

نماینده مردم بندر انزلی در مجلس اعلام کرد

تقسیم جنگل های گیلان بین مدیران پایتخت نشین
کمک های وزارت آموزش و پرورش 
در مناطق زلزله زده خراسان رضوی 

توزیع شد

نماینده مردم شرق استان کرمان در مجلس 
شورای اسلامی گفت: ریزگردها در شرق استان 

کرمان، جزئی از زندگی مردم شده است.
حبیب الله نیکزادی پناه اظهار داشــت: متاســفانه 
مســئولان استان بر این باورند که اگر مشکلی هست 

باید آن را کتمان کنند و از بیان آن واهمه دارند.
وی با اشــاره به اینکه مدیران کل و شهرســتانی 
جرئت صحبت کردن با مسئولان ارشد استان را ندارند 
گفت: علت اصلی این است که مدیران بر اساس رابطه 
ســر کار آمدند و تخصص و ضابطــه در انتخاب آنها 

نقشی نداشته است.
نماینده مــردم بم، فهرج، ریگان و نرماشــیر در 
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه مخفی نگه داشتن 
مشکلات در استان، ضایع کردن حق مردم است افزود: 
تنها راه نجات اســتان در گرو اطلاع رسانی دقیق و به 

موقع مشکلات است.
وی خاطر نشــان کرد: مسئولان حداقل واقعیت ها 
را بیان کنند تا در صدر کشور متوجه بشوند که مردم 
شرق استان با چه مشکلاتی دست و پنجه نرم می کنند.

نیکزادی پناه با بیان اینکه رسانه ها باید فرصت سوزی 
و بی توجهی مسئولان را منعکس کنند گفت: عمده این 
مسئولان که پاسخگو نیستند و از بیان مشکلات هم 
ترس دارند افرادی هســتند که خدمات دولت در این 

چند سال را هم ضایع کردند.
نماینده مردم بم، فهرج، ریگان و نرماشیر در مجلس 
شورای اسلامی با اشاره به اینکه رسانه ها باید عملکرد 
مســئولان استان در ســال 95 را مطالبه گری کنند، 
افزود: این حق مردم اســت که بدانند دولت در سال 
95 در شرق استان چه خدماتی را به مردم داده است.

وی با بیان اینکه توزیع منابع در کشــور عادلانه 
نیســت تصریح کرد: منابع در کشور بر اساس رابطه 
توزیع می شــود و می بینیم که در یک منطقه منابع 
بیشــتر توزیع می شود و در ســایر مناطق بی توجهی 

می شود.
نیکزادی پناه با اشاره به اینکه مسئولان استانی هم 
از مطرح کردن مشکلات مردم ناراحت می شوند گفت: 
زلزله بم آرامش را از مردم گرفته اســت و باعث شده 

مردم روحیه مطالبه گری نداشته باشند.

نماینده مردم استان کرمان در مجلس:

ریزگردها در شرق استان کرمان 
جزیی از زندگی مردم

 شده است

وزیر جهاد کشاورزی :

تولید خوزستان روزانه ظرفیت 
 ۵0 هزار تن چغندر را دارد

مدیرکل زمین شناسی مازندران:

کوه دماوند بی خطر است مردم نگران نباشند

قطاب یزد ثبت ملی شد

ساختمان خیریه 
رادیولوژی و سونوگرافی 

قاین افتتاح شد

برداشــت نادرست دانســت و اظهار داشت : تاکنون 
هیچ نشانه ای مبنی بر فعال شدن آتشفشان دماوند 

مشاهده نشده است.
مدیــرکل زمین شناســی مازنــدران ، تغییرات 
شیمیایی در چشمه آب گرم ، کم و زیاد شدن املاح 
در یک دوره زمانی کوتاه مدت و خروج خاکستر های 
آتشفشــانی و مواد مذاب را از نشانه های فعال شدن 
دماوند اعلام کرد.قنبرزاده اظهار داشــت: بررســی 
چندماهه اخیر بر روی دماوند از ســوی کارشناسان 
زمین شناســی مازندران هیچ یک از این تحرکات را 
مورد تایید قرار نداده و این نشان دهنده غیرفعال بودن 

آتشفشان دماوند است.
مدیرکل زمین شناسی اســتان های مازندران و 
گلستان گفت که با موافقت شورای هماهنگی مدیریت 
بحران استان و در صورت تامین اعتبار140 میلیارد 
ریالی 14 ایستگاه پایش مجهز در اطراف کوه دماوند 

ایجاد می شود.
قنبرزاده افزود : در برنامه اولیه 4 ایستگاه در چهار 
جهت شمال، جنوب، غرب و شرق کوه دماوند ایجاد 
می شود که یکی از ایستگاه ها، ایستگاه اصلی و مادر 

پایش آتشفشان است.
به گفته وی، کارشناسان تحرکات دماوند را زیر 
نظر داشته و چنانچه احتمال فعال شدن آتشفشان 
وجود داشته باشد، حداقل 2 تا سه ماه پیش از وقوع 

این فرایند در اختیار تصمیم گیران قرار می گیرد.
مدیــرکل زمین شناســی مازندران و گلســتان 
مهم ترین مزیت ایجاد ایســتگاه پایش را تهیه نقشه 
خطر برای کوه دماوند اعلام کرد.وی افزود: هم اکنون 
طبق داده ها کوه دماوند آتشفشان خاموشی است که 

تهدیدی متوجه مردم نخواهد کرد.

فرماندار بناب:

هدف از ایجاد شغل 
پشت میزنشینی در ادارات نیست

استاندار:

نمره برخی پیگیری ها در 
چهارمحال و بختیاری صفر است


